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Abstract (en)
[origin: US2014357462A1] The invention relates to a detection device (10) for the use in a hag filling plant (100) to detect an overlapping section
(230) of a film web (200) between an end of a film web (212) of a film in use (210) and a start of a film web (222) of a subsequent film (220),
comprising a first film roll (20) and a second film roll (30), which contact the film web (200) on side areas (202) aligned opposite each other, and
form a conveyer gap (40) for the film web (200) with the first film roll (20) being supported mobile in reference to the second film roll (30), in order to
alter the conveyer gap (40), and with a sensor device (50) being arranged for the detection of the motion of the first conveyer roll (20).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Erkennungsvorrichtung (10) für den Einsatz in einer Sackfüllanlage (100) zur Erkennung eines Überlappungsbereichs
(230) einer Folienbahn (200) zwischen einem Folienbahnende (212) einer Einsatzfolie (210) und einem Folienbahnanfang (222) einer Folgefolie
(220), aufweisend eine erste Folienwalze (20) und eine zweite Folienwalze (30), welche die Folienbahn (200) auf entgegengesetzt ausgerichteten
Seitenflächen (202) kontaktieren und einen Förderspalt (40) für die Folienbahn (200) ausbilden, wobei die erste Folienwalze (20) relativ zur zweiten
Folienwalze (30) bewegbar gelagert ist, um den Förderspalt (40) zu verändern, und wobei eine Sensorvorrichtung (50) für die Erkennung der
Bewegung der ersten Förderwalze (20) angeordnet ist.
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